

《单词百科:Israelites是什么意思?Israelites怎么发音?Israelites的解释和用法》

英语单词Israelites是什么意思?Israelites怎么读?Israelites怎么发音?简答网为您整理了Israelites的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Israelites怎么读

Israelites的读音:[ˈɪzri laɪts]

Israelites的意思

1、n.以色列人 (Israelite的复数形式) ;

Israelites的双语例句

1、 So Joshua made flint knives and circumcised the Israelites at Gibeath Haaraloth.

3约书亚就制造了火石刀,在除皮山那里给以色列人行割礼.

2、 On that day God subdued Jabin, the Canaanite king, before the Israelites.

这样,神使迦南王耶宾被以色列人制伏了.

3、 The Israelites were subject to Eglon king Moab for eighteen years.

于是以色列人服事摩押王伊矶伦十八年.

4、 The Israelites were subject to Eglon king of Moab for eighteen years.

于是以色列人服事了摩押王伊矶伦十八年.

5、 The next morning the Israelites got up and pitched camp near Gibeah.

以色列人早晨起来、著基比亚安营.

6、 The Israelites did as they were told; some gathered much, some little.

以色列人就这样行、 有多收的、 有少收的.

7、 The waters returned and drowned the Egyptians chasing the Israelites.

这些水流回去,淹死了追以色列人的埃及人.

8、 The Israelites did just what the LORD commanded Moses and Aaron.

耶和华怎样吩咐摩西亚伦、 以色列人就怎样行.

9、 The Amalekites came and attacked the Israelites at Rephidim.

那时亚玛力人来在利非订、 以色列人争战.

10、 So the Israelites stripped off their ornaments at Mount Horeb.

以色列人从住何烈山以后,就把身上的妆饰摘得乾淨.

11、 So Moses announced to the Israelites the appointed feasts of the LORD.

于是摩西将耶和华的节期、 传给以色列人.

12、 So they did in Shiloh unto all the Israelites that came thither.

凡上到示罗的以色列人,他们都是这样看待.

13、 However, in 1956 there was a big confrontation among the French, British, Egyptians, and Israelites.

可是在1956年,法国、英国、埃及以及以色列间发生巨大冲突.

14、 If your man wins, the Israelites win.

如果你的人赢了, 以色列人就赢了. ”

15、 What reason was Pharaoh to be given for letting the Israelites go (7:16)?

法老以什麼原因让以色列人离开埃及?

以上是简答网为您整理的Israelites怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于Israelites的用法

、Israelites的释义、Israelites的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Israelites>

